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1. Rapport angående fibernätet
• Fibercome Networks har efter mycket problem gjort klart att de vill dra sig ur

projektet. Styrelsen har därför beslutat att inleda ett samarbete med Eltel Networks
AB för slutförande av projektet. Det kommer att innebära extra kostnader på 2-300
000 kr, men styrelsen anser att det inte finns något annat alternativ i dagsläget.
Diskussion om en ev. förlikning kommer att inledas med Fibercome Networks. Om
vi inte kommer överens kan ett beslut om stämning komma ifråga. Styrelsen har i
denna fråga rådfrågat advokat om vissa detaljer i förfarandet.

2. Rapport från värmegruppen
• Kallelse till infömöte om direktanslutning den 13/3 ska delas ut nästa helg. Tom

undersöker om möteslokal på Stocken är ledig. Leif färdigställer
presentationsmaterial för granskning av övriga i styrelsen samt Martin Rosén på
Karlstad Energi. Tom kontaktar Karlstad Energi för bekräftelse om deltagande på
mötet.

3. Rapport från kassören
• Inget att rapportera.

4. Årsmöte 2011
• Årsmöte bestämdes till den 27/3. Kallelse till årsmöte delas ut senast 7/3.

Tom undersöker om möteslokal på Stocken är ledig.


